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Protokół Nr 10 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 19 grudnia 2024 r. 

Posiedzenie prowadziła Alina Łęcka – Andrzejewska Przewodnicząca Komisji. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu: 

- Radni obecni – 6 (Anna Boś, Paweł Czekalski, Michał Jaborski, Paulina Krysztofiak, 

Artur Linkowski, Alina Łęcka – Andrzejewska), 

- Radni nieobecni – 0. 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Analiza skargi i wniosku skierowanego do Rady Miasta Zgierza. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka - Andrzejewska na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum i otworzyła posiedzenie Komisji. Przywitała radnych oraz gości. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 

Pkt 3 Analiza skargi i wniosku skierowanego do Rady Miasta Zgierza. 

Do Komisji skierowana została skarga na Prezydenta Miasta Zgierza radnego Rady 

Miasta Zgierza T. Dziedzica dot. braku przekazania Radnym opinii prawnej 

dotyczącej aneksowania w 2024 r. umowy z firmy Markab Sp. z o.o. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zaproponowała, aby Komisja 

wystąpiła do Rady Miasta Zgierza z projektem uchwały w sprawie wskazania 

terminu rozpatrzenia skargi. 

Brak innych propozycji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przeszła do głosowania nad 

propozycją projektu uchwały.  
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Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła o zgłoszeniu projektu uchwały w 

sprawie wskazania terminu rozpatrzenia skargi. 

Do Komisji dekretowany został wniosek w sprawie podjęcia działań mających na 

celu udostępnianie nagrań posiedzeń Rady Miasta Zgierza na portalu esesja.pl 

bezpośrednio po ich zakończeniu. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka - Andrzejewska zaproponowała, aby Komisja 

wystąpiła do Rady Miasta Zgierza z projektem uchwały w sprawie przekazania 

wniosku według właściwości. Następnie przedstawiła propozycję uzasadnienia do 

projektu uchwały. 

Brak innych propozycji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przeszła do głosowania nad 

propozycją projektu uchwały.  

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła o zgłoszeniu projektu uchwały  

w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poprosiła o upoważnienie jej do 

przyjmowania uwag do obu projektów uchwał. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przyjęła wniosek 

i upoważniła Przewodniczącą do przyjmowania uwag do projektów uchwał. 

Na tym zakończono ten punkt. 

Pkt 4 Wolne wnioski 

Brak zgłoszonych wniosków. 

Pkt 5 Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Protokołowała 


